التاريخ: 31/01/2021 31/01/2021

## Circular No. (02) Of 2021

## Lifting the Ban on ships belonging to Liwa Petroleum Marketing Establishment

To:

- Ports authorities & Harbor Masters
- Ship agents
- Seafarers

Referring to Circular No. (14) Of 2020 issued by the UAE Maritime Administration on 06/09/2020 and after verifying that the Liwa Petroleum Marketing Establishment has taken the necessary corrective actions towards the seafarers working on board the ships of the mentioned company.

The Maritime Administration has decided to lift the ban imposed on the operations of ships mentioned in the table below, as of 31/01/2021

## تعميم رقم (02) لسنة 2021 رفع الحظر على السفن التابعة لمؤسسة ليوا للخدمات البترولية.

إلى:

- · سلطات ونظار الموانئ
  - وكلاء السفن
    - البحارة

إشارة إلى التعميم رقم (14) لسنة 2020 الصادر عن الإدارة البحرية في دولة الإمارات بتاريخ 06/09/2020 وبعد التحقق من إتخاذ مؤسسة ليوا للخدمات البترولية الإجراءات التصحيحية اللازمة تجاه البحارة العاملين على متن السفن التابعة للشركة المذكورة.

قررت الإدارة البحرية رفع الحظر المفروض على عمليات السفن المذكورة في الجدول أدناه وذلك إعتبارا من تاريخ 31/01/2021

Vessel Name	IMO NO./Off. No.	Type
ALI B 7	0007039	Tug
MAHRA 7	5802	Barge
MAHRA 8	9313565/5803	Tug
MAHRA 9	5984	Barge
MAHRA 11	9505704/0008166	Tug
ALIB 3	9144184/50877-PEXT	Oil Tanker

For any inquiries please contact:

SHIPPING@fta.gov.ae

للاستفسار برجاء التواصل على البريد الإلكتروني: SHIPPING@fta.gov.ae

